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Referat af ordinært repræsentantskabsmøde den 13. marts 2024 

 

Dagsorden 

1. Velkomst. 

2. Valg af dirigent. 

3. Valg af 3 stemmetællere. 

4. Aflægning af beretning for sidste periode. 

5. Fremlæggelse af årsregnskab med evt. revisionsberetning. 

6. Behandling af indkomne forslag. 

7. Godkendelse af budget for det kommende år/fastsættelse af kontingent. 

8. Valg af bestyrelse i henhold til gældende vedtægter: 

Valg af formand for 2 år.  

Afgående Solvejg Nielsen  Modtager genvalg. 

Valg af 5 bestyrelsesmedlemmer for 2 år. Afgående: 

Kim Thomsen  Modtager ikke genvalg  

Peter Slot Nielsen  Modtager genvalg 

Hans Henrik Ernesten Modtager genvalg 

Dennis Andersen Modtager genvalg 

Marianne Lauridsen  Modtager genvalg  

 

Valg af 3 suppleanter for 1 år. Afgående: 

Sahra Lockenwitz Modtager genvalg 

Inger Christensen Modtager genvalg 

9. Valg af revisor for 2 år. Margit Okholm 

10. Valg af 2 revisorsuppleanter for 1 år. Afgående Jan Jensen og Stine Lundgård 

11. Valg af ankenævn og suppleanter. 

12. Eventuelt. 
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Ad 2 Valg af dirigent. 

Vibeke Ejlertsen blev valgt. 

 

Ad 3 Valg af 3 stemmetællere. 

Inger Christensen (Brydevang), Jytte Hansen (Ørkild) og Vibeke Jensen blev valgt. 

 

Ad 4. Aflægning af beretning for sidste periode. 

Beretning til ordinært repræsentantskabsmøde i Sydøstfyns kreds den 13. marts 2024 

Ja så er der igen gået et år. 

Kirsten Holm fra Trappehaverne har afhændet sin kolonihave, og vi har derfor indkaldt 1. suppleant til 
bestyrelsen, Hans Henrik Ernstsen. 

Ud over kredsbestyrelsesmøder har jeg i forbundsregi deltaget i FU møder, HB møder og møder i 
miljøudvalget.  

Vi har haft møder med Nyborg Kommune og Kolonihaveforbundet angående de nye lokalplaner for 
kolonihaverne. Blandt andet havde vi den 23. august et møde, hvor der var deltagelse af 
repræsentanter for de forskellige foreninger i Nyborg, kredsbestyrelsesmedlemmer fra Nyborg samt 
personer fra kolonihaveforbundet. 

Efterfølgende havde vi så et nyt møde med kommunen. 

Desværre har juristen fra forbundet siden opsagt sin stilling, så Nyborg Kommune har derfor først i 
sidste uge fået Kolonihaveforbundet kommentarer til lokalplanen. 

Vi har fået en vurderingsinstruktør mere, det er Mogens Petersen fra Byhaverne i Svendborg.  

De tre instruktører har været på kursus, og efterfølgende har de afholdt kursus for nye og øvede 
vurderingsfolk i vores kreds. Det skal hertil oplyses, at vi får økonomisk støtte fra kolonihaveforbundet 
til disse kurser. 
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Og så skal vi stærkt understrege, at det ikke er lovligt at afhænde en kolonihave uden at den er vurderet 
efter Kolonihaveforbundet regler. 

Vi skal endnu engang opfordre til, at man får holdt foreningens portalen ajour. 

Herunder at hvis man har haft ledige haver, som nu er udlejet, så at få det oplyst på foreningsportalen. 
For de udlejede haver har indflydelse på, om vi ud over kredsformanden må have 2 eller 3 delegerede 
med til den kommende kongres. 

Vi har jævnligt behandlet sager fra foreningerne, nogle gange med hjælp fra Kolonihaveforbundet. 

Vi ved godt, at nogen synes, at man betaler for meget i kontingent til Kolonihaveforbundet. Men de har 
også omkostninger, som skal løbe rundt.  Og pt. er det svært at fastholde personalet, da de tit har 
mulighed for at få et job med højere løn. I Kolonihaveforbundet får de kun lige, hvad de skal have. 

Når foreninger skriver til Forbundets jurister, skal man huske, at de svar man får er vejledende. 

På grund af de store stigninger i porto udkommer havebladet nu på tyndere papir. Dette frem for at 
reducere i sideindholdet. 

Den 4. november afholdt vi præmiefest i Ryslinge forsamlingshus. Alt i alt var det en god aften. 

Vi vil gerne endnu engang opfodre til, at alle foreninger deltager i havepræmieringen. Det er trods alt 
noget af det, forbundskontingent går til. 

Den 23. september havde vi en udflugt til Langeland, hvor vi blandt andet besøgte medicinhaverne. 
Desværre var der ikke mange tilmeldte, men vi har indtryk af, at de 19 som deltog, havde en god dag.  

Skovly har afholdt jubilæum, hvor Dennis Andersen deltog fra kredsbestyrelsen.  

Som I har set på dagsordenen, modtager Kim Thomsen ikke genvalg til bestyrelsen. Vi vil i kreds 
bestyrelsen derfor gerne sige tak til ham, for den tid han har været ved. 

Personligt siger jeg tak til kreds bestyrelsen for perioden, der er gået. 

Og sidst men ikke mindst en stor tak til repræsentantskabet og foreningerne for deres daglige arbejde. 

Og en god sæson til alle.  

Hermed sendes beretningen til debat. 
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Vedtaget enstemmigt.  

 

Ad 5. Fremlæggelse af årsregnskab med evt. revisionsberetning.  

Kassereren fremlagde regnskabet. (se under punkt 7) 

 

 

Erling Pedersen (Elefanthøjen) og Johan Hartmann (Solbakken) spørger til hvorfor der kun er jordleje fra 

Svendborg.  

Svar fra kassereren: de øvrige betaler direkte til de respektive kommuner. 

Inger Christensen (Brydevang) spørger til udgiften til præmiefesten.  

Stine Lundgaard (Ørkild) spørger til underskuddets størrelse. Det forklares med egenkapitalens 

størrelse af Dennis Andersen(kredsbestyrelsen). Vi har et budgetteret underskud for at reducere 

egenkapitalen. Derfor er udgiften til præmiefesten acceptabel. 

 

Enstemmigt vedtaget. 

 

 

Ad 6. Behandling af indkomne forslag. 

Der er kommet nogen forslag. 

 

Ad 7. Godkendelse af budget for det kommende år og fastsættelse af kontingent.  

Budgettet blev fremlagt af kassereren.  

Sydøstfynskreds - Kolonihaveforbundet Regnskab 2023  

     

  Indtægter Udgifter  Budget 2023 Budget 2024 

Kontingent Forbund 342828,5 342828,5     

Jordleje Svendborg 252614,76 252614,76     
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Kontingent Kreds 65390   64610 65390 

Kredskurser 12345,5 2763,5 13000 13000 

Præmiefest   32659,75 -35000 -35000 

Forsikring   7249,56 -7000 -7000 

Havepræmiering   9720,46 -3500 -10000 

Administration   3438,05 -2500 -3500 

Kredsformand   6000 -6000 -6000 

Kredskasserer     -6000 -6000 

Kredsbestyrelsesmøder   8128,44 -5500 -8000 

Repræsentantskabsmøder   10303 -9000 -10500 

Hovedbestyrelsesmøder   895 -1000 -1000 

Kørsel Kreds   1164,28 -4000 -4000 

Kørsel repræ.skab     -500 -500 

Kørsel kurser     -500 -500 

Repræsentation   929,87 -1000 -1000 

Diverse         

Ankeudvalg vurd. 1000 500     

Arrangementer   13879,55 -10000 -15000 

Bankgebyr 43,24 1000 -1000 -1000 

Lokale kursusdage     -2000 -2000 

Kongres 2024/pro anno     -6250 -6250 

Tilgodehavender   26778,76     

  674222 720853,48     

Resultat   -46631,48 -23140 -38860 

  674222 674222     
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Status/balance 2023 Sydøstfyns Kreds - Kolonihaveforbundet  

     

Egenkapital primo 180754,06    

Resultat -46631,48    

øreafrunding 0,3    

Egenkapital ultimo 134122,28    

     

Indestående Fynske Bank 134122,28    

     
 

 

Det blev vedtaget enstemmigt. 

 

Ad 8. Valg af bestyrelse i henhold til gældende vedtægter: 

Valg af formand for 2 år.  

Afgående Solvejg Nielsen  Valgt enstemmigt. 

Valg af 5 bestyrelsesmedlemmer for 2 år. Afgående: 

Kim Thomsen  Modtager ikke genvalg  

Peter Slot Nielsen  Modtager genvalg, valgt 

Hans Henrik Ernstsen Modtager genvalg, valgt 

Dennis Andersen Modtager genvalg, valgt 

Marianne Lauridsen  Modtager genvalg, valgt 

Claus Madsen (Fruerlund) nyvalgt  

 

Valg af 3 suppleanter for 1 år. Afgående: 

Sahra Lockenwitz Modtager genvalg, valgt  

Inger Christensen Modtager genvalg, valgt 

Jakob Jensen  (Margrethelund) valgt 

 

Ad 9. Valg af revisor for 2 år. Margit Okholm genvalgt 
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Ad 10. Valg af 2 revisorsuppleanter for 1 år. 

 Afgående Jan Jensen og Stine Lundgård. De blev genvalgt 

 

 

Ad 11. Valg af ankenævn og suppleanter.  

Margit Okholm (Solbakken), Peter Slot Nielsen (Skovly), Hans-Henrik Ernstsen (Margrethelund), Claus 

Madsen (Fruerlund) Blev valgt til ankeudvalg. 

Stine Lundgård (Ørkild) Palle Jeppesen (Hvidkilde)  blev valgt som suppleanter. 

 

Ad 12. Eventuelt. 

Er det pengene værd at holde repræsentantskabsmøde med spisning? Nogle mener ja, andre er mere 

skeptiske.  

Elforsyningen i Solbakken giver problemer. Der varsles med store udgifter til alle haver, også haver, der 

allerede har el. Et af problemerne drejer sig om, at havekolonien ikke må distribuere el, men det har de 

gjort i Solbakken med eget kabelnet og bimålere.  Kolonihaveforbundet mangler at give en god 

tilbagemelding.  

 

Ref.: Peter Slot Nielsen 


